

WARRANTY—CANADA

Pride warrants this product, so far as the same is of its own manufacture, to be free of defects in material and workmanship, when used by the purchaser under normal conditions, for two (2) years after purchase. The base frame and seat frame are warranted for the life of the product to the original purchaser.

The warranties herein specified shall not apply if the failure of any component of this product to satisfy such warranty is due to accident, neglect, misuse, improper transportation arranged by the purchaser or its agent, or causes other than ordinary use including operation contrary to Pride's operating instructions or if any person other than Pride's authorized personnel shall modify, adjust, or repair such product or perform any related service on it.

It must be understood that the purchaser assumes full responsibility for the overall safe operation in the environment for which the product is intended to function.

WARRANTY EXCLUSIONS

This warranty does not extend to those items which may require replacement due to normal wear and tear.

- Positioning belts
- Tires and tubes
- Caster wheels
- Upholstery and seating
- Circumstances beyond the control of Pride
- Labor, service calls, shipping, and other charges incurred for repair of the product, unless specifically authorized, IN ADVANCE, by Pride Mobility Products
- Repairs and/or modifications made to any part without specific consent from Pride

Exclusions also include components with damage caused by:

- Contamination
- Abuse, misuse, accident, or negligence
- Commercial use, or use other than normal
- Improper operation, maintenance, or storage



GARANTIE—CANADA

Pride garantit ce produit, tout comme les produits qu'il construit dans ses propres usines contre les défauts de matériaux et de fabrication, pendant deux (2) années, pour l'acheteur d'origine qui l'utilise dans des conditions normales. Le cadre de base et cadre du siège sont garantis à vie pour l'acheteur d'origine.

Les pièces et composants faisant défaut suite à un accident, négligence, mauvais usage ou abus, dommages subis durant le transport arrangé par l'acheteur ou son agent, autres dommages découlant du non-respect des instructions et/ou consignes fournies par Pride, réparations, modifications ou réglages exécutés par toute personne autre que le personnel qualifié par Pride ne sont pas couverts par cette garantie.

Il est convenu que l'acheteur est entièrement responsable pour l'utilisation et le respect des consignes concernant l'environnement pour lequel ce produit à été conçu.

EXCLUSIONS DE LA GARANTIE

Ces items sont sujets à l'usure et ne sont pas couverts par la garantie:

- Ceintures de positionnement
- Roues avant
- Rembourrage de fauteuil
- Pneus et tubes
- Circonstances hors du contrôle de Pride Mobility Products
- Main-d'œuvre, appel de service, frais de transport ou tout autre frais, sauf s'ils ont été autorisés **AU PRÉALABLE** par Pride
- Réparations ou modifications faites sans l'approbation écrite de Pride

Dommages causés par:

- Contamination
- Négligences, abus, accidents, mauvais usage
- Utilisation commerciale ou anormale
- Utilisation, entreposage ou entretien non conforme

